

# International Yachties Film Festival



The 2nd International Yachties Film Festival (IYFF) will take place on Saturday, September 24, 2011, in Fakarava in the Tuamotu Archipelago in French Polynesia.

The Festival is organized by yachties for yachties. It is open to all yachts and is an opportunity to get together to share our experiences and have fun.

#### Who can participate:

The Festival is free of charge and open to all crew who are not a professional in film or video production. Films can be a montage of video clips, photographs or both and should be **2 to 8 minutes** in length. This year's theme is "**Polynesia**". The films with in the theme will compete for five awards and the films outside the theme will compete for one award.

We are also searching for Jury members so please let us know if you are interested!

#### How to participate?

- You may pre-register by e-mail by September 1, 2011
- You can also make a last minute registration on Friday, September 23, 2011 in Fakarava.

**Attention:** Based on the number of participates, the committee of the Festival may have to refuse last minute registrations, so register early to guarantee your involvement!

#### Program for Saturday, September 24, 2011, at sunset:

- Big screen projection of films.
- Pot luck buffet and deliberation of the jury.
- Golden Coconut Award presentations.
- Party, music and dance.

**Information and rules:** [yachtiesfestival.blogspot.com](http://yachtiesfestival.blogspot.com)

**Contact and registration:** [yachtiesfestival@gmail.com](mailto:yachtiesfestival@gmail.com)

# Festival International du Film pour amateur de Grand Large

(International Yachties Film Festival)



Le samedi 24 septembre 2011 à Fakarava (Tuamotu) se déroulera, pour la seconde édition, le Festival International du Film pour amateur de Grand Large.

C'est aussi, et surtout, un rassemblement dans la bonne humeur organisé par des voiliers pour des voiliers (et bateau moteur).

#### Qui peut participer :

La participation est gratuite et ouverte à tout équipage (non professionnel dans le domaine du cinéma ou de la vidéo) de yacht désirant présenter un film ou un montage photographique de **2 à 8 minutes** filmé et réalisé par ses soins. Cette année le thème est **la Polynésie**. Les films seront récompensés par cinq distinctions plus une sixième pour les films ne correspondant pas au thème.

Nous recherchons aussi des membres du Jury. Faites-vous connaître !

#### Comment participer ?

- En vous pré-inscrivant par e-mail avant le 1er septembre 2011
- En vous présentant le matin du vendredi 23 septembre directement à Fakarava pour une inscription de dernière minute.

**Attention :** suivant l'affluence des participants, le comité du Festival pourra refuser des inscriptions de dernière minute, alors pensez à vous préinscrire par e-mail pour garantir votre participation !

#### Programme du samedi 24 septembre 2011, au coucher du soleil :

- Projection sur grand écran des films.
- Buffet canadien et délibération du jury
- Remise des Cocos d'Or
- Musique et danse festive dans la bonne humeur.

**Informations et règlement :** [yachtiesfestival.blogspot.com](http://yachtiesfestival.blogspot.com)

**Contact et inscription:** [yachtiesfestival@gmail.com](mailto:yachtiesfestival@gmail.com)